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Foreningen for Rygsøjlegigt og Morbus Bechterew -
Hovedstaden

Referat fra generalforsamling den {4. marts 2018, Scandic Sydhavnen

Dagsorden:

1. Valg af dirigent
2. Valg af stemmetællere
3. Beretning fra bestyrelsen
4. Forelæggelse og godkendelse af revideret regnskab for det seneste regnskabsår
5.a. Vedtagelse af budget for det kommende regnskabsår
5. b. Forslag til Landsmødet om kontingent for det kommende regnskabsår for
medlemmerne i Hovedstaden
6. lndkomne forslag.
7. Valg til bestyrelsen. På valg er Karin Skrydstrup (modtager ikke genvalg) og Ernst

Johansen (modtager genvalg)
8. Valg af 1 suppleant til bestyrelsen. På valg er Mette Papior (modtager ikke genvalg)
9. Valg af revisor samt revisorsuppleant.
10. Eventuelt.

Karin Skrydstrup bød velkommen til generalforsamlingen. Der var 41 medlemmer mødt
frem.

Valg af dirigent
Bestyrelsen foreslog Otto Jakobsen som blev valgt til dirigent.

Det blev konstateret at generalforsamlingen er lovligt varslet.

Valg af stemmetællere
Der blev valgt 2 stemmetællere

Beretning fra bestyrelsen
Karin Skrydstrup bereftede om hvad der er sket iforeningen i2017:

Bestyrelsesarbejde
Der er afholdt 4 bes§relsesmøder det seneste år. Bestyrelsen konstituerede sig på mødet
den 29. marts 2017 med Karin skrydstrup som formand, Ernst Johansen som
næstformand, Bent Andersen som kasserer og Lise Østerø som sekretær. Stig W. Nielsen
er medlem af bestyrelsen. Mette Papior og Merete Sejer er suppleanter. Mette Papior har
desværre pga arbejdspres valgt at trække sig fra bestyrelsen iefieråret2017.



Vi, Stig, Bent, Lise, Mette, Merete og Karin, deltog i landsmødet den 6. og 7. maj Her i

København. Der var lørdag Havnerundfart og tildeling af MB-prisen. Søndag var der
Landsmøde hvor der ikke var nogen støne ting at vedtage. Kontingentet blev vedtaget
med at enkeltmandskontingent fastholdes på 2016 niveau, mens husstandskontingent er
steget til 250 kr. Vi har fået meget ros for vort arrangement, som også forløb ganske godt
og med mange glade deltagere fra hele landet.
Vi måtte desværre aflyse vor sommertur til Politimuseet, da der var for få tilmeldte.
Til gengældt måtte videle de tilmeldte til rundvisning i Folketinget op i2 hold på 2
forskellige dage, da vifik så mange tilmeldinger at Folketinget ikke kunne rumme os. Der
var derfor rundvisning både onsdag den 29. november 2017 og onsdag den 10. januar
2A18. En fantastisk tur og dejlig mad fik vi også

Nyt fra Landsforeningen
Der afholdes i år Landsmøde den 5. og 6. maj, her i Sønderjylland, nærmere bestemt
Haderslev. Jeg vil gerne opfordre jer til at deltage. Det er muligt at deltage i det sociale
arrangement om lørdagen og naturligvis også i Landsmøde om søndagen. Stemmeret har
dog kun vore 2 delegerede.
Alle landsdele har fra Landsforeningen modtaget materiale i form af Plakater og foldere,
som skulle udleveres til diverse ffsioterapeuter og reumatologiske afdelinger i hvert vores
område. En stor opgave for landsdelene at løfte.

Stig har for landsforeningen deltaget i Gigtforeningens årsmøde.
Karin deltager for landsforeningen i et udvalg, som forsøger at øge opmærksomheden på
fatique blandt gigtramte.
Bent og Karin deltog sammen med Stig iformandsmøde den 3. februar 2018 i Middelfart.
Her fik vi en gennemgang af, hvad Landsforeningen har på tapetet. Foreningen deltager
igen i år i Folkemødet på Bornholm.
Økonomien i landsforeningen er stadig meget god, der forventes overskud for 2A17.

Lidt om fremtiden
Vi arbejder lige nu på et foredrag med Chris MacDonald, sammen med de 2 øvrige
landsdelsforeninger her på Sjælland, da han er en dyr herre. Vi har søgt tilskud i

4kivitetspu ljen (foren ingens egen).
Derudover arbejder vi på et ungdomsarrangement i efteråret z0fi. Hertil har vi fået midler
fra Ulrik Munk Sonne Fonden, som gerne skulle dække den fulde omkostning.
Arrangementet bliver for unge under 35.

Beretningen blev godkendt uden bemærkninger

Forelæggelse og godkendelse af revideret regnskab
Bent Andersen gennemgik de enkelte poster i regnskabet. Regnskabet ses i bilag 1.

Spørgsmål: Hvorfor får vi tilskud på kr. 2500 fra Landsforeningen og hvor får
Landsforeningen deres indtaegter fra?
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Svar: Vi får tilskuddet fordi vi overholder de frister der er på f.eks. indsendelse af regnskab
og i år vil det også blive en betingelse af vores Landsdels hjemmeside holdes opdåieret.
Med hensyn til indtægter, så er Landsforeningens kasserer rigtig god tilat få søgt fonde og
søge sponsorater, det gør at Hovedforeningen har en god økonomi.

Regnskabet blev godkendt uden øvrige bemærkninger.

Vedhgelse af budget for 2018
Bent Andersen gennemgik budgettet for dette år. Se bilag 2

Budgettet blev enstemmigt godkendt.

Forslag til Landsmødet om kontingent for 20i9
De nuværende kontingenter er: Støttemedlem kr. 50, ungdomsmedlem kr. 100 kr for
personligt og 150 for husstand. Almindeligt medlemskab er personligt kr. 200 og husstand
på kr. 250. Forslaget fra bestyrelsen er at medlemskontingenterne forbliver uændrede.

Aldersgrænsen for ungdomsmedlemmer er i løbet af 2017 blevet ændret fra 30 år tit 35 år.
Denne ændring vil blive diskuteret yderligere på det kommende Landsmøde, da
Hovedstaden ikke blev involveret i ændringen og det giver en mangtende indtægt for
foreningen.

Bud getforslaget blev enstemmigt vedtaget.

lndkomne forslag
Der er ikke indkommet nogen forslag.

Valg til bestyrelsen
Karin Skrydstrup takkede af som formand og hun forklarede at det udelukkende ssldes
private forhold. Bestyrelsen takkede mange gange for det store arbejde som Karin har
udført som formand for Hovedstaden gennem de sidste år.

Ernst Johansen blev genvalgt.

Merian B. Clasen blev enstemmigt valgt ind i bestyrelsen.

Valg af I suppleant til bestyrelsen
Carl L. Jensen blev enstemrnigt valgt som ny suppleant.

Valg af revisor samt revisorsuppleant
Otto Jakobsen blev enstemmigt genvalgt.

Søren Jensen genvalgt som revisor suppleant.
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Eventuelt
Et medlem udtrykte ros til bestyrelsen for valgt af det nye sted til afholdelse af
generalforsamlingen.
Et andet medlem roste foreningens ffsioterapeut konsulent, Jens Ole Rasmussen, som
havde hjulpet meget, og medlemmet opfordrede til at der blev gjort mere reklame for
Bechterew fysio holdene, så der kunne blive flere deltagere.

Chris McDonald bliver nok for dyr, så bestyrelsen er ved at finde alternativer sammen med
landsdelene vest- og syd Sjælland.

Der var et forslag om at vi blev endnu bedre til at komme ud via de sociale medier.

Desuden var der en opfordring til at få installeretll2 appen på sin telefon til brug i

nødstilfælde.

Tilsidst takkede formanden og dirigenten for god ro og orden.

Referat Stig \Mnther Nielsen
Dato: 18-03-2018

Underskrift , /*Å za /å)
Dato, Dirigent,

ffi"'iZz#s=--
Dato, Formand
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Bilag 1

-å:,
r""6;lur;"** FOBEr'tlNcEN FOR RYGSøJtfGlGT oG MORBUS BTCHTEREW

LÅIT§§SEL§TORTI*JNGEN - HOVTD§TåDEH

Oriftsregnskab 2017.

2016 tndtægter

t(R.

44.167,35

2.6m,00

2.500,æ

0,00

49.267,35 Ir.rdt*:gtt r i alt.

2016 Ud6ifter

'rn1?

Kontlngent

Øvrige i*dtægter
Lrndsforeningen

ftenter

tG.
45.574,45

3.30S,æ

2.50q00

0,00

5 )..'i7 4,4i

lutt
xR"

5.350.00

1159J0
0,00

s.100,00

33.911.ffi

955,00

5.385,20

1.576,40

1.973,50

7.225,W

300"00

t$.
5.525,00

1.5m,00

0,00

5.100,m

23.120,00

600,00

4.429,95

1.477,9§

1.423,45

?99,m
300,00

Ksntingefl t landsforeningen

landsmsde
(ørselfiransport

Telefon

Medlemsmøder

Pjecerldiv. fletur
BestyrelsesmØder

KontorlT

Porto

6ave/Elornster

6ebyrl8a*&

Behold*ing Danske Bank pr. 31-12'2016
tndtægter i altla§
lålt. m. 99.457,23

Ucigifter i ?017

Behaldning pr. 31-12-28i"7

rt .',_: ..

llf:r.ill

I alt. ,.,1 il:t rlrrr ) i

llt.:l, i.. :f il 1i:i:, :,:,r - ar',n !. -: lj j,l i ri:i,-- : i.i .: :.', .,,) ::, :

4-l- 2^ori k<hu-

Revisorpåtegning.

0riftsregnskabet og states har været f§relagt til reyi§iol!" Bilåg er §tikprøvevis kontroli€ret
og bankkontoen er afstemi med foreligge*de kontodtog flr" 672 pr " 31-lZ^Z§17 .

56.935,4§ Udgifter ialt. 1) rt1 lt

_ffit

5

/rr2' zotg



Bilag 2

', 
.I.. ] ' . ... ,. FORENINGEN FOR RYGSøJLEGIGTOG MORBUS BECHTEREW

I.ANDSDEI-SFOREN INGEN - HOVEDSTADEN

Budget for 2018
Budg.2017 Regn.20t7 lndtægter 2018

KR.

44.300,00
4.000,00

0,00
0,00

45.574,45 Kontingent
3.300,00 Øvrige indtaegter
2.500,00 Landsforeningen

0,00 Renter

KR.

44.500,00
4_000,00

0,00

0,00

48.300,00 51.374,45 Indtægter ialt. 48.s00,00

Budg.2017 Regn.2017 Udgifter 2018

KR.

s.s00,00
f ?cn nn

s.100,00
27"000,00

500,00
) UULJ.UIJ

i"000,00
1.500,00

600,00

300,00

KR.

s.500,00

1 500,00
0,00

5.100,00
27.000,00

600,00

5.000,00

1.400,00
1.500,00

600,0c

300,00

5.525,00 Kontingent Landsforeningen
1.500,00 Landsmøde

O,00 Kørselflrailsport
5.100,00 Telefon

23.120,00 Medlemsmøder
600,00 Pjecer/div" Retur

4.429,95 Bestyrelsesmøder
1.477,90 Kontor/lT
1.4?3,45 Porto

299,00 Gavey'Blomster

300,00 Gebyr/Bank

48.850,00 jt3.775,30 Udgifter i alt. 48.500,00
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